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Aan het college van burgemeester en wethouders  
Postbus 1992  
6201 BZ Maastricht 
 
Maastricht, 10 november 2020 
 
Betreft: Art. 47 vervolgvragen CDA inzake lagere OZB voor sportclubs e.d. 
 
Geacht college, 
  
20 december 2018 stelden het CDA vragen omtrent het aangenomen amendement Omtzigt cs. (35026, 
nr. 52) dat door de Tweede kamer op 14 november 2018 is aangenomen. Op dinsdag 18 december 
heeft de Eerste Kamer ingestemd met het belastingplan waardoor het amendement definitief is 
overgenomen. Hierdoor kunnen gemeentes ervoor kiezen om bij sportclubs, scoutingverenigingen, 
muziekverenigingen, speeltuinen, dorps-en buurthuizen en andere SBBI’s niet langer het hoge OZB-
tarief voor niet woningen (lees: bedrijven) in rekening brengen, maar het lage OZB-tarief voor 
woningen. Op 23 april 2019 kreeg het CDA  de antwoorden op art. 47 vragen waarin uw antwoord was: 
 
“We willen deze vraag graag op een later moment beantwoorden. Pas als helderheid is op de volgende 
punten kunnen wij een verantwoord en afgewogen antwoord geven op uw vragen twee en drie. Wij 
verwachten deze helderheid begin september te hebben, in elk geval voor de aspecten ‘uitvoering’ en 
‘andere maatregelen’. “ 

Hierop de volgende vragen: 
 

1. Het is nu november 2020 en hebben geen antwoord meer mogen ontvangen op de vragen 2 
t/m 4 (hier opnieuw benoemd), wanneer kunnen wij een antwoordt verwachten? 

a. Wat is de reden dat de vragen van 20 december 2018 nog steeds niet zijn 
beantwoord? 

2. Deelt u de mening van het CDA Maastricht dat een vrijwilligersorganisatie, zoals een 
sportvereniging, muziekvereniging of scoutingclub niet een hoger OZB-tarief dient te betalen 
dan een gewoon huishouden? 

3. Deelt u de mening dat deze organisaties van wezenlijk belang zijn voor de sociale cohesie en 
de gemeenschap in onze gemeente? 

4. Bent u bereid de OZB-verordening van de gemeente aan te passen om SBBI’s onder het lage 
OZB-tarief te brengen? 

a. Zo nee, waarom niet?  
5. Deelt u de mening van het CDA Maastricht dat voor de benoemde organisaties door de COVID-

19 crisis een structurele verlaging van de OZB van een nog groter belang is geworden? 
a. Zo nee, waarom niet? 

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Mat Brüll, gemeenteraadslid 
CDA Maastricht  


